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Verslag opiniërende bespreking DVO De Maashorst 2023 
 

Commissie Ruimtelijke Zaken 

11 januari 2023   

  

 

Inleiding 

Via een Notitie ter Informatie van 11 oktober 2022 is de raad geïnformeerd over het proces rond 

de dienstverleningsovereenkomst (DVO) De Maashorst 2023. Het college heeft besloten in 

principe in te stemmen met de DVO en Producten- en dienstencatalogus (PDC) 2023, maar het 

definitieve besluit daarover te nemen na consultatie van de raad. Dit heeft plaatsgevonden in de 

commissie Ruimtelijke Zaken op 11 januari 2023.  

 

 

Verslag bespreking 

CDA 

• Dank voor het antwoord op onze technische vragen 

• Vraagt aandacht voor een toekomstbestendige kostenverdeelsleutel. Slechts 8% van 

De Maashorst ligt in Bernheze. Kosten moeten daarmee in verhouding zijn. 

• Willen tijdig evaluatie zodat we weten hoe de samenwerking nu functioneert, en om te 

kunnen bepalen hoe verder te gaan in de toekomst.   

• Akkoord met DVO maar wel voor maar 1 jaar.  

 

 

D66 

• Hebben de technische vragen nog niet gezien. Afgesproken wordt dat deze voor ieder-

een inzichtelijk komen. 

• Zijn benieuwd hoe de samenwerking nu loopt. 

• Er is niet veel veranderd ten opzichte van laatste bespreking van De Maashorst, dus 

akkoord met voornemen van het college om voor 2023 nog een eenjarige DVO te slui-

ten.  

• Wie beslist over de toekomstige samenwerking?  

 

Lokaal 

• Hoe wordt de huidige samenwerking ervaren met de DVO 2022? 

• Willen evaluatie van huidige samenwerking/governance voor vaststelling van een meer-

jarencontract 

• In welke commissie komt de gebiedsvisie Maashorst? B&S of RZ?  

• Akkoord met sluiten DVO 2023 

 

Progressief Bernheze 

• We wilden eigenlijk liever zelf / als Bernheze meer regie op het besturen van De Maas-

horst (discussie vorig jaar), maar gezien de huidige situatie is nog een keer een DVO 

voor 1 jaar prima. 

• Svp evaluatie duidelijk hebben voor besluitvorming over meerjarenvisie/-overeenkomst. 

 

VVD 

• Doe de evaluatie tijdig. 

• Hou het onderwerp ‘De Maashorst’ consequent in dezelfde commissie. 

• DVO 2023 akkoord 
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50-plus 

• Kostenverdeelsleutel geeft aan dat Bernheze op onderdelen slechts 8% betaalt. Heeft 

dat invloed op onze zeggenschap? Betekent dat ook beperkte zeggenschap voor Bern-

heze? Dat is onwenselijk.  

• Zet de gemeente Bernheze personeel in in het cluster Maashorst van de gemeente 

Maashorst?  

• Zorg voor tijdige evaluatie.  

• DVO 2023 akkoord. 

 

SP 

• Tijdige evaluatie is belangrijk. DVO 2023 akkoord.  

• Inhoudelijk: 

o Meer inzet op natuurbeheer is terecht 

o Meer natuurherstel is belangrijk. Lijkt in het DVO weinig maar waarschijnlijk ge-

beurt er veel door het Waterschap. 

o Blijf de samenwerking met het natuurcentrum steunen! Natuureducatie is be-

langrijk. Hou dat zo.  

o De Maashorst is in de eerste plaats een natuurgebied. Zet daar ook in de com-

municatie ook op in. Niet op promotie en branding.  

 

 

Reactie wethouder Wijdeven: 

• Het is frustrerend dat we niet al verder zijn, maar het opstellen van de nieuwe gebieds-

visie vraagt zorgvuldige participatie en dat kost veel tijd. 

• De huidige samenwerking tussen de Maashorst partners is goed. Ook met het Water-

schap, Staatsbosbeheer en de gemeente Oss.  

• Bernheze zet geen personeel in in het cluster Maashorst. Afspraken daarover vormen 

de kern van onze DVO met gemeente Maashorst.   

• We willen de huidige samenwerking evalueren voordat de gebiedsvisie ter besluitvor-

ming voorligt. Dit wordt aan uw raad voorgelegd.   

• In welke commissie De Maashorst bespreken? Dat is aan de agendacommissie.     


